

Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 4, 5 december 2007 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Jan Hugosson, Göran Johansson, Anders Wennerbeck, Bo Appelqvist, Andreas Winge och Lillemor Hagberg. Med på mötet var revisor Mabel Leman.

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.
2. Dagordningen fastställs
3. Föregående mötesprotokoll justeras och fastställs.
4. Åtgärdslistan genomgås.
 - Interimsstyrelsen för GBJ har haft ett möte. GBJ kommer att bilda en styrelse och hantera juniorfrågorna inom denna.
 - BK Sjökortet och BK Albatross har utträtt ur FSB och därmed också GBF. Andreas W. ser till att hemsidan uppdateras avseende detta.
 - Andreas W. har haft kontakt med PBK Svingeln. Klubben är intresserad av att lära sig Rutersystemet. Andreas fortsätter att hålla i kontakten. Andreas W. kontaktar Hisingen PBK avseende deras bronspoängshantering.
 - Arnes Bridgeskola informerad av Jan H. avseende hyresnivån.
 - Jan H. har kontaktat Eva G. angående försäkringsfrågan. Det finns en företagsförsäkring som gäller.
 - Ella O har betalat Lerums BK avseende juniordeltagande i kurser.
 - Utskick har gjorts av DM-Dam, Paul Jones och Jubileumsrally. I samband med detta informerades om att inga fler utskick kommer avseende tävlingar. Dator och skrivare inköpta till Bridgens Hus. Bridgematedosor beställda genom Bridgeservice.
 - Jan H. är nu kontaktperson för GBF hos FSB.
 - Jan H. kontaktar Arne L. och Tobias T. för att komma överens om tid för överlämnande av priset "Göteborgs Bridgeprofil". Bo A. ordnar inskription på priset.
5. Ekonomisk rapport
Då kassören inte är närvarande på mötet finns ingen ekonomisk rapport. Jan H. talar med Ella O. om bokföringen.

6. Inkomna skrivelser

Diskuteras hanteringen av mejl som inkommer till GBF:s adress. Viktigt att alla noga tänker igenom huruvida innehållet i mejlet skall föras till styrelsemöte, eller om man kan ge ett snabbt svar tillbaka.

Inkommen skrivelse avseende förhyrning av Bridgens Hus från en konstförening avslås. Mötet fastslår att principen är att ingen uthyrning skall förekomma till verksamhet som ej är briderelaterad.

Diskuteras vikten av att alla klubbar på Bridgens Hus tillser att lämna lokalen i städast skick efter tävlingar eller avslutningar. Lillemor H. ansvarar för att en skrivelse om detta tas fram, där det även framgår att ett extra städavvode kommer att tas ut vid behov.

Skrivelse har inkommit från Tobias Törnqvist, där ett extra uttag av 20 kr/spelare tagits ut vid en lagmatch som spelats på icke ordinarie speldag.

Styrelsen har inte informerat särskilt tydligt om tidigare beslut om extra avgift vid spel av detta slag. Det är önskvärt att alla lagmatcher spelas på därtill avsedda speldagar, men det gagnar knappast bridgen, att lag som "tvingats" ändra speldag drabbas på detta sätt. Styrelsen enas om att inga sådana avgifter skall tas ut. Fram till nästa spelsäsong får klubbar som vill gottgöras för "extraspel" på egna spelkvällar inkomma med krav till GBF. Bo A. informerar TK om detta.

7. Övriga rapporter.

Jan H. har varit på tävlingsledarutbildning. Han påpekar att speletik är en viktig faktor vid all tävlingsverksamhet. Mycket av ansvaret bör ligga på bridgeklubbarna. Anders W. och Andreas W. arbetar fram någon slags modell för hur information om detta kan ges på klubbnivå. Modellen kan lämpligen presenteras på informationsmötet med klubbarna i maj.

8. Nytt från FSB

Nytt mästarpoängförslag är på gång från FSB. Jan H. kontrollerar om Ella O. har fått någon skrivelse angående detta.

9. Tävlingsverksamheten

Anders W. och Andreas W. har genomgått godkänd "Silverutbildning". Golvproven kvarstår. Diskussion avseende kommande Göteborgsrally. Rallyt bör förslagsvis genomföras av olika klubbar istället för GBF. Styrelsen framlägger förslag till TK att rallyt bör gå över höst-vår, dvs. samma som gäller övrig spelsäsong. TK diskuterar detta.

10. P2010

Tyvär finns ingen tid för denna viktiga punkt.

11. Bridgens Hus,

Jan H. och Göran J. har arbetat fram ett arbetsmaterial avseende alternativ spelokal i Sisjön. Hyran per kvadratmeter blir lägre än alternativet på Ranängsgatan, samtidigt som lokalen blir ca 140 kvadratmeter större. Lokalen ligger i ett ytterområde med sämre kollektivtrafik vilken blir problematiskt för vissa spelare. Ombyggnation beräknas kosta 400 000-500 000. Frågetecken kvarstår avseende bl.a. ventilation. Samtidigt med beslut i denna fråga skall förhandlingar genomföras mellan Bridgeservice HB och ByggGöta. Ett kontraktförslag har inkommit med en höjning

av grundhyran med 12 %. Förhandlingar kommer att inledas med hjälp av någon från GBF eller annan lämplig person. Jan H. och Göran J. har arbetat fram olika alternativ för hur man kan lägga ut de nya hyrorna på Bridgens Hus. Förslagen diskuteras. Lämpligt att vid förfrågningar informera berörda klubbar om att olika förhandlingar pågår.

Göteborgs Kommuns förändrade administration avseende lokalbidragen diskuteras. Klubbarna måste få information och hjälp hur man ska agera i detta.

12. Övriga frågor.

- 3 klubbar i distriktet har mindre än 8 medlemmar. Andreas W. har redan kontaktansvar för Hisingen PKB, De Döva BK anses vara sanktionerat från GBF och Andreas W. diskuterar med Ulla Berntsson gällande Asperö BK.
- Beslutas att styrelsens resekostnader fr.o.m. juli 2007 skall betalas av GBF.
- GBF bör satsa på utbildning i tävlingslederi, Ruter samt Bridgemate. Anders W. utses till styrelsens utbildningsansvarige och tillsammans med Andreas W. arbetar han fram ett förslag på vårens aktiviteter.
- Vid det avslutande Jubileumsrallyt bjuder Göteborgsbridgens Vänner på glögg, lussebullar och pepparkakor. Under prisutdelningen serveras mousserande vin, ost och kex.

13. Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir måndagen den 14 januari kl. 18.00 i styrelserummet.

14. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet

Justeras

Lillemor Hagberg

Jan Hugosson